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Dotyczy: zapytania złożonego w dniu 30.09.2021 r. 

Gołdap, :'.'\ października 2021 r. 

Radny Rady Powiatu w Gołdapi 

Pan Marek Kuskowski 

W odpowiedzi na Pana zapytanie skierowane do Zarządu Powiatu podczas XLI Sesji 

Rady Powiatu w dniu 30.09.202 lr. informuję , iż Starostwo Powiatowe w Gołdapi nie jest 

w posiadaniu żadnego dokumentu ani wniosku, jaki miałby być skierowany przez Burmistrza 

Gołdapi w sprawie propozycj i dotyczących ewentualnych zmian w funkcjonowaniu szpitala 

GoldMedica sp. z o. o. w Gołdapi, bądź oferty pomocy oraz chęci współpracy Gminy i Powiatu. 
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